
Protokoll fört vid styrelsemöte för Svenska Landseerklubben den 6/11 2006. 
 

Närvarande: Bittan Wallén, Bodil Arvidsson, Agne Grundström, Kristina Johansson, Linda 

Söderström, Mats Frånberg från 114§. 

Frånvarande: Yvonne Kvistberg, Kirre Kandelberg, Ingrid Budmark 

 

102. Mötets ordförande Agne förklarade mötet öppnat. 

 

103. Dagordningen lästes igenom och godkändes. 

 

104. Föregående mötesprotkoll lästes igenom, godkändes och lades till handlingarna.  

 

105 Ekonomisk rapport: Uteblir eftersom kassören inte är närvarande. 

 

106. Inkommen post: Nya regelhäften för lydnad, bruks & championatbestämmelser 

gällande fr.o.m 2007. Månadsbrev oktober. Uppmaning från FK att vara 

försiktiga med utdelning av material från utomstående klubbar vid våra 

arrangemang.  

 

107. Beslutsfrågor. Inget att besluta. 

 

108. SvLK´s logga. Styrelsen bifaller Ingrid Nilssons förslag till ny logga och lägger 

ut den för beskådan på hemsidan så att medlemmarna kan se den och tycka till. 

Beslut om ev. ändring fattas på årsmötet. 

 

109. Rapporter. Inga förändringar sedan förra mötet. Avelsarbetet måste komma 

igång igen. 

 

110.  Landseerbladet. Tidningen ligger nu hos tryckeriet. Ingrid B skickar ut 

tidningarna och bifogar klubbenkäten samt inbetalningskort för medlemsavgift 

2007. Uppfödarenkäten skickar Bodil ut och bifogar frankerat svarskuvert. 

Det kommer även ett julnummer av Landseerbladet. Material till detta ska in till 

redaktören snarast! Manusstopp för julnumret är den 30/11. 

 



111.  Hemsidan. Git har ändrat om den lite och den ser jättebra ut. De frågor Git 

ställer svarar Agne på och övriga i styrelsen vid önskan/behov. 

 

112. Sponsorpaketet. Inget nytt. 

 

113.  Lokalklubbar. Finns ute som fråga i klubbenkäten. Agne har blivit kontaktad av 

en medlem angående denna fråga och uppmanat henne att återkomma med ett 

underbyggt förslag. 

 

114. Övriga frågor. Presentationsmaterial för presumtiva medlemmar. Vi använder 

den folder Mats tagit fram som grund och ändrar texten. Därefter är det bara att 

skriva ut den på färgskrivare. Bodil tar fram ett förslag på ny text. 

 

115.  Nästa möte blir måndagen den 11/12. Tyngdpunkten ligger då på budget för 

2007, verksamhetsberättelse etc. 

 

116. Agne förklarade mötet avslutat. 

 

 

Vid protokollet Mötesordförande Justeras 

 

 

Kristina Johansson Agne Grundström Linda Söderström 

 

 

 


